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Wanneer onze gemeente geen zwemvoorziening meer aanbiedt, willen wij een verbindende
en faciliterende rol op ons nemen bijvoorbeeld voor het leszwemmen, Meer Bewegen voor
Ouderen (MBVO) en het baantjes trekken voor onze inwoners. Wij zullen deze alternatieven
in het hierop volgende raadsvoorstel aangeven. Dit geldt natuurlijk ook voor de andere
voorzieningen die al of niet gesloten worden.

Wat wordt precies bedoeld met een verbindende en faciliterende rol? Welke mogelijkheden
(hoe verschillende doelgroepen gefaciliteerd kunnen worden) heeft het college inmiddels
onderzocht?
Wij willen de gebruikers van het zwembad verbinden met andere mogelijke zwemvoorzieningen en 
faciliteiten bieden om daar gebruik van te kunnen maken. Dit is nog niet concreet uitgewerkt.

Wordt er voor de sporthallen qua locatie rekening gehouden met bereikbaarheid,
parkeergelegenheid, toenemende verkeersdruk en eventuele overlast voor de buurt? Goede
bereikbaarheid (vanaf de snelweg) speelt een rol bij evenementen en competitiewedstrijden
waar clubs van buiten Valkenburg aan de Geul naar de sporthal komen. Wordt dit ook
meegenomen in de afweging?
Deze aspecten worden in de afwegingen tussen de verschillende scenario’s benoemd.

De sporthal(len) zou(den) met wat extra voorzieningen multifunctioneel gebruikt kunnen
worden. Wordt dit ook nader onderzocht? Het is eerst iets duurder, maar bij verhuur voor
evenementen kunnen de exploitatiekosten wellicht omlaag.
Dit maakt nu geen onderdeel uit van het voorstel. Bij de uitwerking van een programma van eisen 
kan dit wel meegenomen worden.

In hoeverre zijn gebruikers van de sporthallen reeds betrokken bij het onderzoeken en het
uitwerken van voorgestelde en eventueel andere scenario’s?
Vanwege de tijdsdruk op het project hebben wij inmiddels al met de gebruikers van de sporthallen 
overleg gevoerd. Op basis van het raadsbesluit volgt eventueel een extra overlegronde. 

Is bij het vaststellen van de behoefte 1 ⅔ sporthal rekening gehouden met de prognose
van de demografische ontwikkelingen (bevolkingskrimp, vergrijzing) voor de komende
jaren en de behoefte aan deze sporthallen en accommodaties in het algemeen?
Ja daarmee is rekening gehouden.
 
Het zwembad Polfermolen verzorgt ook zwemlessen met een diploma garantieplan. Als
gevolg van de Corona crisis hebben kinderen al een hele tijd geen les gehad en
waarschijnlijk een flinke achterstand opgelopen. Wat is er geregeld voor kinderen die hun
a-b-c diploma nog moeten halen als dit voor 1 januari niet haalbaar blijkt te zijn? Krijgen
ouders hun geld terug, zijn er afspraken gemaakt (of worden die nog gemaakt) met een
zwembad in de buurt?

Op dit moment hebben 184 kinderen zwemles in de Polfermolen. Door de sluiting van het zwembad 
vanwege de coronacrisis, hebben kinderen een les-achterstand opgelopen. De komende maanden zal 
de Polfermolen inzetten op het aanbieden van extra zwemlessen zodat zoveel mogelijk kinderen 
hun zwemdiploma kunnen halen. Voor de kinderen die hun diploma niet meer kunnen halen zal een 
volledige financiële compensatie gegeven worden en zullen alternatieve mogelijkheden voor deze 
kinderen worden aangedragen. De totale financiële compensatie zal tussen de 5.000 en 14.000 euro 
liggen. Voor alle andere gebruikers van het zwembad zullen wij ook maatwerk afspraken gaan 
maken over compensatie en vervangende mogelijkheden.


